
Reactie familie Weijts op de ontvangen schriftelijke inbreng spreekrecht commissie SOB 16 juni 2020

Goedemorgen mijnheer Vankan,
 
Ik heb gisteren naar de vergadering geluisterd. Op 1 punt wil ik graag een toelichting geven. Het 
betreft de communicatie met omwonenden. Er werd geschetst dat wij dat niet hebben gedaan. De 
praktijk is echter anders.
 
Wij hebben met diverse omwonenden de plannen besproken en toegelicht. Dit hebben wij gedaan 
met de bewoners van de straat Engwegen, waaronder fam. vd Gouw, Kroonen, de Bakker, 
Gerrekens, 2 x van Rennes, Kuipers, etc. Tevens deels met de bewoners van Panhuis, de 
huisnummers 4-6(vorige bewoners) en 8. 
 
De belangen van de verdere bewoners van Panhuis vonden wij minder van belang gezien de afstand. 
Misschien hebben we dat onderschat. Het grootste deel van de gesproken omwonenden heeft geen 
zienswijze ingediend. 
 
Ik vond het van belang dit nog even aan te geven.
 
Met vriendelijke groet,
 
Camping Vinkenhof Keutenberg
Familie Weijts


